
Oświadczenie złożone 

przez senatora Kazimierza Kleinę 

w dniu 5 maja 2023 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra zdrowia Adama Niedzielskiego 

Szanowny Panie Ministrze! 

Problem dostępu do lekarzy specjalistów, w tym stomatologów, jest w Polsce powszechny. Z powodu 

długich kolejek wielu ubezpieczonych obywateli nie ma możliwości skorzystania z usług dentysty w ramach 

Narodowego Funduszu Zdrowia. Nie inaczej jest w Lęborku. Na ponad 30 stomatologów tylko 5 świadczy 

usługi w ramach Narodowego Funduszu Zdrowia. 

Z danych podawanych przez Narodowy Fundusz Zdrowia wynika, że kolejki do nich teoretycznie nie 

istniały, liczba osób w kolejce była równa 0. Jednak nie ma to pokrycia w rzeczywistości. Dane 

przekazywane przez Narodowy Fundusz Zdrowia są nierzetelne, przez co pacjenci są wprowadzani w błąd. 

W rozmowie przeprowadzonej przez pracownika mojego biura potwierdził to jeden z lęborskich 

stomatologów świadczących usługi w ramach NFZ. 

W związku z tym proszę pana ministra o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania. 

1. Dlaczego tylko 5 stomatologów w Lęborku świadczy usługi w ramach Narodowego Funduszu 

Zdrowia? 

2. Dlaczego informacje o czasie oczekiwania do lekarzy stomatologów podawane przez Narodowy 

Fundusz Zdrowia są nierzetelne? 

3. Ile procent lekarzy stomatologów w Polsce świadczy usługi w ramach Narodowego Funduszu Zdrowia? 

4. Jaki jest rzeczywisty średni czas oczekiwania do lekarza stomatologa w ramach Narodowego Funduszu 

Zdrowia? 
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